
Referat af møde i bruger- og pårørenderåd, Gudbjerg Pleje-
center 
 

 

Dato d. 12/2-24  

Lokation Fællesrummet på Gudbjerg plejecenter 

Tid 16:00 – 17:00 

 

 

Dagsorden 

 

1. Velkommen ved sektionsleder Camilla Gerster 

a. Velkomst:   

-Velkomst ved sektionsleder Camila Gerster 

 

b. Information om plan for Plejecenterråd og at der skal forventes at jeg snart kal-

der ind til et valg for det kommende år.  

-Det er besluttet, at der skal være et plejecenterråd på plejecentrene i Svendborg 

kommune i stedet for beboer- pårørenderåd. Man vælges for en toårig periode.  

-Der uddeles vedtægter til deltagerne. 

 

2. Drøftelse af servicepakken (økonomisk gennemgang)  

a. Servicepakken: denne er i overskud. Skal der bestilles hygge eller skal der 

skrues ned for beløbet på servicepakken? Fx Demensteater? Musikterapeut? Ting 

til gården?  Andre ønsker?  

-Servicepakken nedsættes med 100 kr. fra d. 01.04.24. 

Blanketter med aftale om ny pris på serviceydelser udleveres til borger til under-

skrift. 

-Der ønskes mere hygge for beboerne bl.a. med fredagsbar, film, Peter Most 

Garden, anden underholdning, hestevognstur, foredrag ved Lars Dreier (spion – 

koster ca. 1.000 kr,) 

 

b. Information om Facebookgruppe. Er der ønsker til denne?  

 

-ingen ønsker. Gruppen er for borgere og pårørende på Gudbjerg Plejecenter. 

 

3. Ønsker til beboernes hverdag 

a. Har I yderligere ønsker til beboernes hverdag?  



 

- Øl til maden hver lørdag, strygebræt og strygejern – bruges af borgere og på-

rørende. 

 

4. Evt.   

a. Kort information om handlinger der er sat i værk, efter Gudbjerg Plejecenter i 

december var hårdt ramt af sygdom.  

 

-Der har været en del sygemeldinger og derfor lyses der lige nu på trivslen på 

Gudbjerg Plejecenter. 

Der er nu konsulent på i forhold til dette, og der skal arbejdes med processen i 

forhold til, hvad stedet kan gøre, og hvad den enkelte medarbejder selv kan 

gøre. 

 


